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Rada Miejska w Strykowie 

Radni - Sesja  

 

Protokół nr LXXXI/2024 

z LXXXI sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła 

się w dniu 29 lutego 2024 roku 
 

 

Obrady rozpoczęto 29 lutego 2024 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 14:01 tego 

samego dnia. 

Transmisja z obrad dostępna: https://esesja.tv/transmisja/46436/lxxxi-sesja-rady-miejskiej-w-

strykowie-29-lutego-2024-r-o-godz-1000.htm 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych Rady Miejskiej w Strykowie:  

1. Dariusz Dziewulski 

2. Marek Gierat 

3. Andrzej Janeczko 

4. Paweł Kasica 

5. Grzegorz Kozłowski 

6. Wincenty Majchrzak 

7. Jakub Mielczarek 

8. Łukasz Orłowski 

9. Damian Perek 

10. Adam Piestrzeniewicz 

11. Tadeusz Rosiński 

12. Karol Sitek 

13. Mateusz Słojewski 

14. Anna Ślęzak 

15. Jarosław Włodarczyk 

 

W posiedzeniu uczestniczyli:  

1. Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa  

2. Pani Tamara Barańska-Kiemaczyńska Zastępca Burmistrza Strykowa  

3. Pani Iwona Stańczyk Skarbnik Gminy Stryków  

4. Pani Aneta Jędrzejczak Sekretarz Gminy Stryków  

5. Pani Paulina Lesiecka-Koralewska radca prawny 

 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad LXXXI sesji i stwierdzenie kworum.  

 

Otwarcia sesji Rady Miejskiej w Strykowie dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie Paweł Kasica. Powitał wszystkich radnych i Pana Burmistrza Strykowa 

wraz ze współpracownikami, Sołtysów, Przewodniczących Zarządów Osiedli Miasta 

Strykowa, wszystkich mieszkańców Gminy Stryków i wszystkich, którzy oglądają transmisję 

LXXXI sesji. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie stwierdził kworum wymagane 

do podejmowania prawomocnych uchwał oraz wniosków Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

 

 

https://esesja.tv/transmisja/46436/lxxxi-sesja-rady-miejskiej-w-strykowie-29-lutego-2024-r-o-godz-1000.htm
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Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica obowiązki sekretarza powierzył 

Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej w Strykowie radnemu Andrzejowi Janeczko. 

 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Proponowany porządek obrad LXXXI sesji: 

 

1. Otwarcie obrad LXXXI sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

udziału w nieruchomości położonej w obrębie Stryków 2 (LXXXI_687_2024). 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty i Regulaminu korzystania z toalet 

publicznych wyposażonych w automaty wrzutowe znajdujących się na terenie miasta 

Strykowa (LXXXI_688_2024). 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr LXXX/679/2024 Rady Miejskiej w 

Strykowie z dnia 25 stycznia 2024 r. w sprawie ustalenia na 2024 rok planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli z uwzględnieniem 

szkoleń branżowych oraz maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie, a 

także form i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane 

(LXXXI_689_2024). 

8. Podjęcie uchwały w sprawie złożenia wniosku o udzielenie zezwolenia na utworzenie 

oddziału przygotowania wojskowego w Liceum Ogólnokształcącym w Zespole Szkół 

Nr 1 w Bratoszewicach oraz zobowiązania się do ponoszenia kosztów kształcenia w 

oddziale przygotowania wojskowego (LXXXI_690_2024). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania 

i wykupu (LXXXI_691_2024). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/671/2023 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków 

na 2024 rok (LXXXI_692_2024). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/670/2023 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stryków na lata 2024 - 2040 (LXXXI_693_2024). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Stryków dla fragmentów wsi Sosnowiec (LXXXI_694_2024). 

13. Podjęcie uchwały sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Stryków na obszarze wsi Dobra, Dobra - Nowiny, Dobieszków, 

Ługi i Stary Imielnik (LXXXI_695_2024). 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dotyczącego obszaru części wsi 

Bratoszewice (LXXXI_696_2024). 

15. Zatwierdzenie protokołu z LXXX sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 25 stycznia 2024 r. 

16. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa z działalności w okresie między sesjami. 
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17. Sprawozdanie Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji RM 

z działalności w okresie między sesjami. 

18. Sprawy różne. 

19. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

20. Zamknięcie obrad LXXXI sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zapytał o uwagi i propozycje 

do zaproponowanego porządku obrad. 

 

Burmistrz Strykowa Witold Kosmowski wniósł o poszerzenie porządku obrad poprzez dodanie 

punktu 15 w brzmieniu: Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, 

podatku rolnego i podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa oraz określenia 

inkasentów i stawki procentowej wynagrodzenia za inkaso tych należności oraz dodanie punktu 

16 w brzmieniu: Podjęcie uchwały w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał zmianę porządku obrad pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Poszerzenia porządku obrad poprzez dodanie punktu 15 w brzmieniu: Podjęcie uchwały 

w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego od osób 

fizycznych w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i stawki procentowej wynagrodzenia 

za inkaso tych należności oraz dodanie punktu 16 w brzmieniu: Podjęcie uchwały w sprawie 

poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, określenia 

inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, 

Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (2) 

Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad po poszerzeniu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, 

Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (2) 

Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski 
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Porządek obrad LXXXI sesji: 

1. Otwarcie obrad LXXXI sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

udziału w nieruchomości położonej w obrębie Stryków 2 (LXXXI_687_2024). 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty i Regulaminu korzystania z toalet 

publicznych wyposażonych w automaty wrzutowe znajdujących się na terenie miasta 

Strykowa (LXXXI_688_2024). 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr LXXX/679/2024 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 25 stycznia 2024 r. w sprawie ustalenia na 2024 rok planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli z uwzględnieniem 

szkoleń branżowych oraz maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie, 

a także form i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane 

(LXXXI_689_2024). 

8. Podjęcie uchwały w sprawie złożenia wniosku o udzielenie zezwolenia na utworzenie 

oddziału przygotowania wojskowego w Liceum Ogólnokształcącym w Zespole Szkół 

Nr 1 w Bratoszewicach oraz zobowiązania się do ponoszenia kosztów kształcenia 

w oddziale przygotowania wojskowego (LXXXI_690_2024). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania 

i wykupu (LXXXI_691_2024). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/671/2023 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków 

na 2024 rok (LXXXI_692_2024). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/670/2023 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stryków na lata 2024 - 2040 (LXXXI_693_2024). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Stryków dla fragmentów wsi Sosnowiec (LXXXI_694_2024). 

13. Podjęcie uchwały sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Stryków na obszarze wsi Dobra, Dobra - Nowiny, Dobieszków, 

Ługi i Stary Imielnik (LXXXI_695_2024). 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dotyczącego obszaru części wsi 

Bratoszewice (LXXXI_696_2024). 

15. Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego 

i podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa oraz określenia inkasentów 

i stawki procentowej wynagrodzenia za inkaso tych należności. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

17. Zatwierdzenie protokołu z LXXX sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 25 stycznia 2024 r. 

18. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa z działalności w okresie między sesjami. 

19. Sprawozdanie Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji RM 

z działalności w okresie między sesjami. 

20. Sprawy różne. 

21. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

22. Zamknięcie obrad LXXXI sesji. 
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Ad. 4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał 

i Wniosków na LXXXI sesji Rady Miejskiej w Strykowie w następującym składzie:  

1) Radny Wincenty Majchrzak, 

2) Radny Grzegorz Kozłowski,  

3) Radny Mateusz Słojewski. 

 

Głosowano w sprawie: 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz 

Rosiński, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Jakub Mielczarek 

 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej udziału w nieruchomości położonej w obrębie Stryków 2 

(LXXXI_687_2024). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że projekt uchwały 

posiada pozytywną opinię Komisji budżetu. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr LXXXI/687/2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej udziału 

w nieruchomości położonej w obrębie Stryków 2 (LXXXI_687_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz 

Rosiński, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Jakub Mielczarek 

 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty i Regulaminu korzystania z toalet 

publicznych wyposażonych w automaty wrzutowe znajdujących się na terenie miasta 

Strykowa (LXXXI_688_2024). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że projekt uchwały 
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posiada pozytywną opinię Komisji budżetu. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr LXXXI/688/2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty i Regulaminu korzystania z toalet publicznych 

wyposażonych w automaty wrzutowe znajdujących się na terenie miasta Strykowa 

(LXXXI_688_2024).  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Dariusz Dziewulski, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, Wincenty Majchrzak, Łukasz 

Orłowski, Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Mateusz Słojewski, Anna 

Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

PRZECIW (1) 

Andrzej Janeczko 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marek Gierat, Karol Sitek 

NIEOBECNI (1) 

Jakub Mielczarek 

 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr LXXX/679/2024 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 25 stycznia 2024 r. w sprawie ustalenia na 2024 rok planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli z uwzględnieniem szkoleń 

branżowych oraz maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie, a także form 

i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane (LXXXI_689_2024). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania 

do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr LXXXI/689/2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr LXXX/679/2024 Rady Miejskiej w Strykowie 

z dnia 25 stycznia 2024 r. w sprawie ustalenia na 2024 rok planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli z uwzględnieniem szkoleń branżowych oraz 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie, a także form i specjalności 

kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane (LXXXI_689_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz 

Rosiński, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) Jakub Mielczarek 
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Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie złożenia wniosku o udzielenie zezwolenia 

na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w Liceum Ogólnokształcącym 

w Zespole Szkół Nr 1 w Bratoszewicach oraz zobowiązania się do ponoszenia kosztów 

kształcenia w oddziale przygotowania wojskowego (LXXXI_690_2024). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że projekt uchwały 

posiada pozytywną opinię Komisji budżetu. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały.  

W przedmiotowym temacie głos zabrał radny Tadeusz Rosiński oraz Burmistrz Strykowa 

Witold Kosmowski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr LXXXI/690/2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie złożenia wniosku o udzielenie zezwolenia na utworzenie oddziału 

przygotowania wojskowego w Liceum Ogólnokształcącym w Zespole Szkół Nr 1 

w Bratoszewicach oraz zobowiązania się do ponoszenia kosztów kształcenia w oddziale 

przygotowania wojskowego (LXXXI_690_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz 

Rosiński, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Jakub Mielczarek 

 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania 

i wykupu (LXXXI_691_2024). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że projekt uchwały 

posiada pozytywną opinię Komisji budżetu. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica pogratulował Burmistrzowi decyzji 

dotyczącej przetargu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica ogłosił przerwę w obradach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie wznowił obrady o godz. 10:41. Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Strykowie stwierdził kworum wymagane do podejmowania prawomocnych 

uchwał oraz wniosków Rady Miejskiej w Strykowie. Następnie przeszedł do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabrali: 

https://esesja.tv/transmisja/46436/lxxxi-sesja-rady-miejskiej-w-strykowie-29-lutego-2024-r-o-

godz-1000.htm 

· Radny Mateusz Słojewski, 

· Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica, 

https://esesja.tv/transmisja/46436/lxxxi-sesja-rady-miejskiej-w-strykowie-29-lutego-2024-r-o-godz-1000.htm
https://esesja.tv/transmisja/46436/lxxxi-sesja-rady-miejskiej-w-strykowie-29-lutego-2024-r-o-godz-1000.htm
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· Radny Andrzej Janeczko, 

· Radny Grzegorz Kozłowski. 

 

Pani Skarbnik Iwona Stańczyk oraz Burmistrz Strykowa Witold Kosmowski udzielili 

wyczerpujących wyjaśnień ww. temacie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr LXXXI/691/2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu 

(LXXXI_691_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz 

Rosiński, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1)  

Jakub Mielczarek 

 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/671/2023 Rady 

Miejskiej w Strykowie z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Stryków na 2024 rok (LXXXI_692_2024). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że projekt uchwały 

posiada pozytywną opinię Komisji budżetu. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.   

Uchwała nr LXXXI/692/2024została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/671/2023 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków na 2024 

rok (LXXXI_692_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz 

Rosiński, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Jakub Mielczarek 
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Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/670/2023 Rady 

Miejskiej w Strykowie z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 2024 - 2040 (LXXXI_693_2024). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że projekt uchwały 

posiada pozytywną opinię Komisji budżetu. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.   

Uchwała nr LXXXI/693/2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/670/2023 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stryków na lata 2024 - 2040 (LXXXI_693_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz 

Rosiński, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Jakub Mielczarek 

 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Stryków dla fragmentów wsi Sosnowiec (LXXXI_694_2024). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że projekt uchwały 

posiada pozytywną opinię Komisji infrastruktury. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały.  

 

Burmistrz Strykowa Witold Kosmowski zaproponował autopoprawkę do projektu uchwały. 

Burmistrz przedstawił ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zapytał radnych czy mają pytania 

do ww. autopoprawki. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał 

pod głosowanie zaproponowaną przez Burmistrza Strykowa autopoprawkę. 

Autopoprawka została przyjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Wprowadzenia autopoprawki Burmistrza Strykowa: w brzmieniu: Załącznik Nr 2: 

Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu 

przestrzennym (t.j. Dz. U. z 2023 r. poz. 977 ze zmianami) oraz rozstrzygnięcia Burmistrza 

Strykowa w sprawie braku uwag wniesionych do projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dla fragmentów wsi Sosnowiec 

wraz z prognozą oddziaływania na środowisko podczas wyłożenia do publicznego wglądu 

w dniach od 12 grudnia 2023 r. do 5 stycznia 2024 r. oraz w okresie ich składania wyznaczonym 

do dnia 19 stycznia 2024 r., nie rozstrzyga się o sposobie ich rozpatrzenia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz 

Rosiński, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Jakub Mielczarek 

 

Projektant Pan Tomasz Kuźniar przedstawił wysokość stawki procentowej. 

 

Przystąpiono do głosowania w sprawie ustalenia wysokość stawki procentowej. 

Głosowano w sprawie: 

Ustala się stawkę służącą naliczaniu jednorazowych opłat od wzrostu wartości nieruchomości 

w wyniku uchwalenia planu w wysokości 15%.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, 

Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Łukasz Orłowski 

NIEOBECNI (1) 

Jakub Mielczarek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.   

Uchwała nr LXXXI/694/2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Stryków dla fragmentów wsi Sosnowiec wraz z autopoprawką i stawką procentową 

(LXXXI_694_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz 

Rosiński, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Jakub Mielczarek 

 

 

Ad. 13. Podjęcie uchwały sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Stryków na obszarze wsi Dobra, Dobra - Nowiny, Dobieszków, 

Ługi i Stary Imielnik (LXXXI_695_2024). 

 

Burmistrz Strykowa Witold Kosmowski przedstawił ww. projekt uchwały. 
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Projektant Pan Gabriel Ferliński szczegółowo omówił ww. projekt uchwały oraz odczytał 

uwagi do ww. projektu uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania w sprawie odrzucenia uwagi. 

Głosowano w sprawie: 

Odrzucenia uwagi o treści: 1. 1. Prośba o przywrócenie działki 108/2 i 108/3 do projektu planu 

w związku ze złożonym wnioskiem równolegle do Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska. 

Składający uwagę informują o rzeczywistym porośnięciu działek w 40%. W załączniku 

do uwagi opinia Zespołu Parków Krajobrazowych Województwa Łódzkiego Oddział 

Terenowy Parku Krajobrazowego Wzniesień Łódzkich. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, Łukasz Orłowski, 

Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, 

Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Janeczko, Wincenty Majchrzak 

NIEOBECNI (1) 

Jakub Mielczarek 

 

O godzinie 11:11 na salę obrad przybył radny Jakub Mielczarek. 

 

Przystąpiono do głosowania w sprawie odrzucenia uwagi. 

Głosowano w sprawie: 

Odrzucenia uwagi o treści: 1. 2. Prośba o włączenie działki 292/7 w obrębie geodezyjnym Ługi 

do procedowanej procedury zmiany aktu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, Wincenty Majchrzak, 

Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz 

Rosiński, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Janeczko, Karol Sitek 

 

Przystąpiono do głosowania w sprawie odrzucenia uwagi. 

Głosowano w sprawie: 

Odrzucenia uwagi o treści: 1. 3. Prośba o poszerzenie pasa zabudowy działki nr 45 obręb Ługi 

do 110 m w głąb działki. Składający informuje o zamiarze budowy domu jednorodzinnego 

z odsunięciem go od drogi i starych zabudowań. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, Jakub Mielczarek, 

Łukasz Orłowski, Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, 

Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 
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PRZECIW (1) 

Andrzej Janeczko 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wincenty Majchrzak 

 

Przystąpiono do głosowania w sprawie odrzucenia uwagi. 

Głosowano w sprawie: 

Odrzucenia uwagi o treści: 2. 1. Prośba o włączenie działki 292/7 w obrębie geodezyjnym Ługi 

do procedowanej procedury zmiany aktu. 

 Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, Wincenty Majchrzak, 

Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz 

Rosiński, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

PRZECIW (1) 

Andrzej Janeczko 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Karol Sitek 

 

Przystąpiono do głosowania w sprawie odrzucenia uwagi. 

Głosowano w sprawie: 

Odrzucenia uwagi o treści: 2. 2. Wniosek o przekształcenie całości działki nr 313/1, 313/2 

i 407 pod zabudowę jednorodzinną (MN). 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, Wincenty Majchrzak, 

Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz 

Rosiński, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Janeczko, Karol Sitek 

 

Przystąpiono do głosowania w sprawie ustalenia wysokość stawki procentowej. 

Głosowano w sprawie: 

Ustala się następujące stawki procentowe, stanowiące podstawę do określania jednorazowej 

opłaty w stosunku procentowym do wzrostu wartości nieruchomości: 1) dla terenów 

oznaczonych symbolami MN, MN/U, MNR, U i Up: 8%; 2) dla terenów oznaczonych 

symbolami KDZ, KDL, KDD i KP: 0,1%; 3) dla pozostałych terenów nie ustala się; stwierdza 

się, iż nie nastąpi wzrost wartości nieruchomości związany z uchwaleniem planu mogący 

stanowić podstawę do pobrania opłaty. 

 Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz 

Rosiński, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Łukasz Orłowski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.   

Uchwała nr LXXXI/695/2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Stryków na obszarze wsi Dobra, Dobra - Nowiny, Dobieszków, Ługi i Stary Imielnik 

wraz z odrzuconymi uwagami i przyjętymi stawkami procentowymi (LXXXI_695_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, Wincenty Majchrzak, 

Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz 

Rosiński, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Janeczko 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica ogłosił przerwę w obradach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie wznowił obrady o godz. 11:33. Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Strykowie stwierdził kworum wymagane do podejmowania prawomocnych 

uchwał oraz wniosków Rady Miejskiej w Strykowie. Następnie przeszedł do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica w związku z przybyciem na Sesję 

Starosty Zgierskiego Bogdana Jaroty zgłosił wniosek o poszerzenie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie zaproponował, aby pkt. 14 otrzymał brzmienie: 

Informacja Starosty Zgierskiego. Pozostałe punkty porządku obrad otrzymują punktację o jeden 

punkt niżej. 

 

Głosowano wniosek w sprawie:  

Zmiany porządku obrad.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Wincenty Majchrzak, 

Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz 

Rosiński, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Kozłowski 
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Ad. 14. Informacja Starosty Zgierskiego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica oddał głos Panu Staroście.  

 

Pan Bogdan Jarota Starosta Zgierski przedstawił najważniejsze inwestycje wykonane  

na terenie gminy Stryków, część z nich przy dofinansowaniu Gminy Stryków oraz plany  

na przyszłość.  

Wykonane inwestycje: przebudowa drogi na odcinku Tymianka -Osse, przebudowa chodnika 

na ul. Kolejowej w Strykowie, przebudowa drogi – wykonanie nakładki w m. Bratoszewice 

od skrzyżowania z DK 14 do Domaradzyna, budowa drogi w pasie drogi powiatowej  

w m. Kiełmina – Starosta Zgierski podziękował Burmistrzowi, że tę inwestycję zrobiono 

przy dofinansowaniu Gminy Stryków,  przebudowa przejścia dla pieszych ul. Strykowska  

w Smolicach oraz przebudowa przejścia dla pieszych ul. Targowa w Strykowie, przebudowa 

drogi ul. Sowińskiego w Strykowie, przebudowa drogi w Pludwinach, przebudowa drogi, 

wbudowanie nakładki nad rzeką Mrożycą w m. Niesułków. Dalej Starosta poinformował  

o rozpoczęciu inwestycji – budowa chodnika w Tymiance na odcinku ponad 900 metrów, druga 

inwestycja, która rozpocznie się niebawem to przebudowa ul. Sowińskiego  

w Strykowie (wymiana chodnika i nakładki). Rozpoczęło się łatanie ubytków po zimie oraz 

systematyczna poprawa poboczy i usuwanie zakrzaczeń.  

 

Pytania radnych. 

 

Radny Jakub Mielczarek – mówił o korespondencji do Starosty, na którą nie uzyskał 

odpowiedzi, został pouczony, bo pismo nie było formą interpelacji, Starostwo nie odniosło się 

do istoty sprawy. Radny zadał 5 pytań: kiedy zostaną umieszczone znaki poziome przed 

skrzyżowaniem drogi DK 14 z drogą powiatową w Dobrej, kiedy zostaną usunięte zakrzaczenia 

w ciągu rowerowo-pieszym ul Wodna i Witanówek w Dobrej, kiedy zostanie naprawiona 

nawierzchnia przy zarwanych studzienkach wodno-kanalizacyjnych ul Wodna oraz na 

skrzyżowaniu ul. Wodnej z DK 71, kiedy zostaną usunięte zakrzaczenia oparte  

o ogrodzenie firmy LIDL Polska, resztki tych zakrzaczeń leżą przy ogrodzeniu co zagraża  

bezpieczeństwu.  

 

Radny Marek Gierat zgłosił problem zakrzaczeń przy drogach powiatowych oraz wnioskował 

o udrożnienie rowów wzdłuż drogi Gozdów-Feliksów.  

 

Starosta Zgierski Bogdan Jarota odpowiedział, że ubytki na drogach powiatowych  

są systematycznie usuwanie, nawet dziś to robi firma, znaki poziome także będą namalowane, 

jak nawierzchnia będzie sucha, zakrzaczenia przy drogach będą wycinane.  

 

Pan Dominik Wójcik – inspektor Starostwa Powiatowego powiedział, że obniżenie studzienek 

wodno-kanalizacyjnych nie wpływa na jakość jazdy po drodze, to jest sztuczny problem, 

poprosił o zaznaczenie na mapie odcinki rowów, które mają być odmulone i pogłębione.  

 

Radny Karol Sitek pytał, kiedy będzie realizowana przebudowa ul. Sienkiewicza w Strykowie. 

Na ul. Targowej zaczną się dwie duże inwestycje – budowa parkingu naprzeciw SP Nr 2 oraz 

budowa bloku TBS. Mieszkańcy zgłaszają, że ul. Targowa jest bardzo zaniedbana, radny prosił 

o sprzątanie ulicy chociaż raz w miesiącu oraz o usunięcie zakrzaczeń z chodnika  

na ul. Wczasowej w kierunku Cesarki.  

 

Pan Dominik Wójcik powiedział, że sprzątanie ulicy raz w miesiącu jest nierealne.  



15 

 

 

Radny Damian Perek podziękował za wspólne inwestycje, bezpieczeństwo przy SP nr 2 

znacznie się poprawiło. Radny zgłosił zastrzeżenia co do wykonywanych prac: sprzątnie  

po wycinaniu zakrzaczeń, wycięte częściowo zakrzaczenia, mieszkańcy zgłaszali, że 

zamiatanie ulic odbywa się bez wody, więc się bardzo kurzy. Radny poprosił o zwiększenie 

kontroli po wykonanych pracach. Radny pytał, czy udałoby coś się zrobić ze skrzyżowaniem  

ul Głównej w Swędowie z ul. Nad Torem- chodzi o barierki ochronne, zaproponował, aby może 

przejazd kolejowy połączyć z parkingiem PKP. Most w Swędowie – znaki częściowo 

uszkodzone, nawierzchnia do wymiany, 2-3 duże zadolenia. 

 

Starosta Zgierski odpowiedział, że zawsze może coś się zdarzyć, że wykonawca zrobi coś nie 

tak. Pan inspektor Wójcik jeździ i sprawdza po terenie wykonane inwestycje. Poprosił  

o zgłaszanie tych zdarzeń.  

 

Pan Dominik Wójcik powiedział, że jeżeli chodzi o parking przy PKP to nie ma możliwości 

przejścia przez ten teren, bo własność PKP. Zadolenia będą sukcesywnie robione.  

 

Burmistrz Strykowa Witold Kosmowski podziękował Staroście za przybycie. Powiedział,  

że na ul. Targowej i Wczasowej pojawiły się tiry, pytał czy Starosta wydawał jakieś 

indywidualne zezwolenia na przejazd samochodów ciężarowych.  

 

Starosta Zgierski odpowiedział, że indywidualnych zezwoleń na wjazd tirów nie było.  

 

Radny Jarosław Włodarczyk podziękował za dotychczasową współpracę. Radny pytał  

o budowę chodnika w Woli Błędowej oraz w Kalinowie w od folwarku w stronę drogi krajowej. 

Radny poprosił o wyczyszczenie rowu oraz o wykonanie inwentaryzacji drzew wzdłuż drogi 

Wola Błędowa - Koźle.  

 

Radny Mateusz Słojewski pytał o kryteria wyboru inwestycji do wykonania przez Powiat 

Zgierski oraz o kontrole wykonanych inwestycji. Radny pytał o możliwość wykonania 

chodnika w Bartolinie lub utwardzonego pobocza w 2025 r.  

 

Radny Wincenty Majchrzak zwrócił uwagę na problem zakrzaczeń przy drodze 

Tymianka-Osse oraz zapytał o możliwość wykonania sygnalizacji świetlnej przed zaporami  

na przejeździe kolejowym na ul. Kolejowej w Strykowie.  

 

Starosta Zgierski powiedział, że na terenie kolejowym nie może robić żadnych inwestycji, 

możemy do PKP wnioskować. Chodniki w Woli Błędowej i Kalinowie są to bardzo potrzebne 

inwestycje, jeżeli pokaże się jakiś program będziemy robić te zadania. Co do kryteriów wyboru 

inwestycji Starosta powiedział, że stara się wybrać inwestycje najbardziej potrzebne w danym 

momencie, czyli najbardziej zniszczone drogi czy potrzebne chodniki, inwestycje wykonywane 

są w miarę posiadanych możliwości finansowych. Jeżeli chodzi o kontrole wykonywanych prac 

to po każdej wykonanej inwestycji jest sporządzany protokół odbioru, jeżeli coś jest niezgodne 

lub źle wykonane jest do poprawy, czyli jest sprawdzana inwestycja, dopiero płacona faktura.  

Kiedy będzie przebudowa drogi w Imielniku Starym o którą pytał radny Andrzej Janeczko 

Starosta nie umiał odpowiedzieć, ponieważ jest to bardzo poważna inwestycja.  

 

Pan Dominik Wójcik odnośnie Bartolina powiedział, że jest w stałym kontakcie z sołtysem,  

w niedługim czasie będzie utwardzone pobocze, poziome oznakowanie linią ciągłą, słupki 

rozgraniczające pas jezdni z poboczem. Stoimy na stanowisku, że sam chodnik powinien łączyć 



16 

 

jakieś miejscowości lub łączyć się z drugim chodnikiem, żeby to nie było coś oderwanego. Jeśli 

chodzi o Stary Imielnik to sytuacja się powtarza co roku, co roku będziemy musieli 

interweniować, jest tam duża różnica w poziomach i z drogi wszystko nachodzi  

do rowów, trzeba to odmulać. Sygnalizacja przy przejeździe kolejowym – nowe przepisy 

regulują, że znaki stop będą likwidowane przed rogatkami. Komisja bezpieczeństwa stoi  

na stanowisku, że ten znak stop powinien tam być.  

 

Radny Damian Perek zapytał, czy jest możliwość budowy chodnika od przystanku  

w Smolicach w stronę Swędowa w porozumieniu z Gminą Stryków.  

 

Starosta Zgierski odpowiedział, że zadanie jest zasadne i należałoby się pochylić nad tym 

zadaniem. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica ogłosił 5 minut przerwy.  

 

 

Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dotyczącego obszaru części wsi 

Bratoszewice.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zapytał Burmistrza Strykowa czy 

w związku z zakończeniem procesu przyjmowania wniosków dot. fotowoltaiki 20.02.br. 

czy projekt uchwały wyczerpuje wszystkie wnioski, które wpłynęły do Pana Burmistrza.  

 

Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że nie, wnioski z innych miejscowości, 

gdzie te tereny nie są zwarte, np. z Woli Błędowej, Koźla – musimy opracować mapki, 

w Strykowie działki też są porozrzucane, po opracowaniu uchwały będą na najbliższej sesji.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zgłosił wniosek o zdjęcie projektu 

uchwały z porządku obrad.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek o zdjęcie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dotyczącego obszaru części wsi 

Bratoszewice z porządku obrad.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, 

Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

PRZECIW (1) 

Mateusz Słojewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Damian Perek 

NIEOBECNI (1) 

Adam Piestrzeniewicz 
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Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego 

i podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i stawki 

procentowej wynagrodzenia za inkaso tych należności (LXXXI_696_2024). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że projekt uchwały 

posiada pozytywną opinię Komisji budżetu. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr LXXXI/696/2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku 

leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i stawki procentowej 

wynagrodzenia za inkaso tych należności. 

 Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, 

Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Adam Piestrzeniewicz 

 

 

Ad. 17. Podjęcie uchwały w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia 

za inkaso (LXXXI_697_2024). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że projekt uchwały 

posiada pozytywną opinię Komisji budżetu. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr LXXXI/697/2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, 

Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Adam Piestrzeniewicz 
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Ad. 18. Zatwierdzenie protokołu z LXXX sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła 

się w dniu 25 stycznia 2024 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że wpisów 

do protokołu nie złożono. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do treści protokołu.  

Uwag do protokołu nie złożono. Przystąpiono do głosowania nad zatwierdzeniem protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie protokołu z LXXX sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w dniu 

25 stycznia 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, 

Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Adam Piestrzeniewicz 

 

 

Ad. 19. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa z działalności w okresie między sesjami. 

 

Burmistrz Strykowa Witold Kosmowski powiedział, że odbył kilka spotkań z OSP z terenu 

Gminy Stryków, odbywały się Walne Posiedzenia Zarządów, wszystkie otrzymały 

absolutorium. Odbyło się także spotkanie z Komendantem Powiatowym PSP na temat 

możliwości budowy siedziby JRG PSP w Strykowie, jest taka wersja, że być może będzie  

to projektowała Komenda Główna. Odnośnie budowy CRS jesteśmy na etapie procedowania 

postępowania przetargowego, są już uzupełniania przez inwestora, jeżeli nie będzie odwołań 

to ok. 20 marca będziemy podpisywać umowę. Odbyły się obchody Powstania Styczniowego 

w niedzielę, wcześniej w sobotę odbył się Bieg Powstańca. Obyły się wybory przedstawicieli 

jednostek pomocniczych – wybrano 38, 7 marca odbędą się wybory w Ługach. Burmistrz 

poinformował, że prowadzi rozmowy z inwestorami odnośnie zakupu gruntów  

na terenie gminy Stryków. Obyło się także posiedzenie walne Związku BZURA – była mowa 

m. in. o wniosku dot. aplikacji o środki zewnętrzne na budowę zakładu odbioru  

i przetwarzania odpadów komunalnych. 

 

 

Ad. 20. Sprawozdanie Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Paweł Kasica poinformował, że uczestniczył w posiedzeniu Komisji 

budżetu, przygotował materiały na sesję RM. Poinformował, że wpłynęły pisma do Rady 

Miejskiej, przekazane przez Burmistrza Strykowa zgodnie z art. 18 ustawy  

o samorządzie gminnym. Są to protesty z wyborów sołtysa w m. Dobra i Wola Błędowa. 

Odnośnie pisma dot. wyborów w Woli Błędowej to jest to anonim, więc jest prośba  

o dołączenie pisma ze wskazaniem osoby do kontaktu do czasu posiedzenia Komisji rewizyjnej. 

Pisma zgodnie z art. 32 pkt. 1 ppk 1 i 2 Statutu Sołectwa zostają skierowane  

do Komisji rewizyjnej. Przewodniczący proponował, aby Komisja zwołała posiedzenie jak 

najszybciej i wystąpiła o opinię do prawnika.  
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Burmistrz Strykowa Witold Kosmowski powiedział, że wpłynęło trzecie pismo w takiej samej 

sprawie z Anielina Swędowskiego, którego nie zdążyliśmy przekazać do Rady.  

 

Przewodniczący odczytał pismo dot. Sołectwa Dobra.  

 

Jakub Mielczarek przewodniczący Komisji rewizyjnej powiedział, że czuje się zobligowany, 

aby zwołać komisję, jak najszybciej.   

 

Radca prawny będąca na sesji powiedziała, że trzeba się zastanowić jakie czynności Komisja 

będzie musiała podjąć, aby zbadać ważność dokonanego wyboru. To jest obowiązek Rady.  

Następnie Przewodniczący Komisji RM przedstawili informację z działalności w okresie 

między sesjami. 

 

Przewodniczący Komisji budżetu Grzegorz Kozłowski poinformował, że odbyło się jedno 

posiedzenie, na którym było opiniowanie projektów uchwał.  

 

Przewodniczący Komisji infrastruktury Marek Gierat poinformował, że odbyło się jedno 

posiedzenie, na którym było opiniowanie projektów uchwał oraz wysłuchał sprawozdania 

Prezesa Gminnej Spółki Wodnej za ostatni rok.  

 

 

Ad. 20. Sprawy różne. 

 

Mieszkanka Strykowa zaprosiła do czytania swojej strony na fb, następnie mówiła  

o funkcjonowaniu gabinetu stomatologii w Strykowie na NFZ. Następnie zwróciła się  

z prośbą do Burmistrza Strykowa o odłączenie budynków Urzędu od kotłowni Zgierskiej 

Spółdzielni Mieszkaniowej. Mieszkanka mówiła, że czynsz za ogrzewanie jest bardzo wysoki, 

co Burmistrza nie interesuje, bo ma pieniądze. Mieszkańcy Osiedla zatrudnili adwokata, 

Spółdzielnia nie udziela mieszkańcom odpowiedzi i dokumentów. Problemem jest też w 

wielkość kotła, który może ogrzać połowę Strykowa. Pani pytała co trzeba zrobić, aby 

mieszkańcy osiedla odłączyli się od Urzędu, mieszkańcy chcą kupić kocioł tylko dla osiedla. 

Mieszkańcy chcą spróbować odejść od Spółdzielni. 

  

Burmistrz Strykowa Witold Kosmowski poinformował, że umowa ze Spółdzielnią została 

zawarta w 2012 r., obecnie jest tylko aneksowana, wtedy, gdy przeliczniki wzrastają. Urząd 

płaci za ogrzewanie, w każdym naszym obiekcie są liczniki, Spółdzielnia wystawia faktury  

i Urząd płaci za grzanie. W Urzędzie nie mamy ciepłej wody tylko centralne ogrzewanie. 

Burmistrz powiedział, że jako osoba mieszkająca w zasobach Zgierskiej Spółdzielni 

Mieszkaniowej nie mógł uczestniczyć w zebraniach mieszkańców z uwagi na inne 

zobowiązania. Urząd podłączony został 12 lat temu, Spółdzielnia wtedy wnioskowała  

o przyłączenie Urzędu i do GS także. Burmistrz powiedział, że jeżeli zarząd Spółdzielni 

wypowie umowę Urzędowi, to przejdzie na inne źródło ogrzewania.  

 

Przewodniczący Rady zapytał, kiedy będzie do uchwalenia Studium.  

 

Burmistrz Strykowa odpowiedział, że wszystko przekaże na sesje w marcu.  

 

Radny Dariusz Dziewulski powiedział, że w Strykowie robi się niebezpiecznie, coraz częściej 

zdarzają się niebezpieczne sytuacje. Pytał co z dwoma etatami obiecanymi w Komisariacie 

Policji w Strykowie.  
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Burmistrz Strykowa powiedział, że ma podobne odczucia co do bezpieczeństwa.  

To przyznanie wakatów może trwać ok. roku, są etaty, ale nie ma kim obsadzić.  

 

 

Ad. 21. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poprosił Komisję Uchwał 

i Wniosków o przedstawienie protokołu.  

Komisja Uchwał i Wniosków w dniu 29 lutego 2024 roku w następującym składzie:  

1) Radny Wincenty Majchrzak, 

2) Radny Grzegorz Kozłowski,  

3) Radny Mateusz Słojewski. 

na LXXXI sesji Rady Miejskiej w Strykowie przyjęła następujące wnioski: 

 

Głosowano w sprawie: 

Zgłosić do nadzoru budowlanego budynek przy zbiegu ulic Kościuszki i Warszawskiej. 

Przechylenie kominów w każdej chwili grozi zawaleniem w kierunku ciągu pieszego 

przy ulicy Warszawskiej. 

Wnioskodawca: Radny Grzegorz Kozłowski. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Tadeusz Rosiński, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, 

Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Orłowski, Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, Karol Sitek 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek o usunięcie zakrzaczeń i udrożnienie rowu w pasie drogi powiatowej pomiędzy 

miejscowościami Gozdów – Feliksów.  

Wnioskodawca: Radny Marek Gierat. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Tadeusz Rosiński, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, 

Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Orłowski, Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, Karol Sitek 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 
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Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Tadeusz Rosiński, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, 

Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Orłowski, Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, Karol Sitek 

 

 

Ad. 22. Zamknięcie obrad LXXXI sesji. 

 

O godzinie 14:01 Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica, po wyczerpaniu 

przyjętego porządku obrad, dokonał zamknięcia LXXXI sesji Rady Miejskiej w Strykowie.  

 

Protokołowała:  

Anna Jóźwiak  

Ewa Tomczak 

 

Przewodniczący Rady  

Miejskiej w Strykowie  

 

Paweł Kasica 


